

## 硅橡胶专用新型环保阻燃剂（阻燃粉）

产品名称	硅橡胶专用新型环保阻燃剂（阻燃粉）
公司名称	广州亿峰化工科技有限公司
价格	面议
规格参数	型号:新型环保阻燃剂 品牌:国产 用途:橡胶阻燃剂
公司地址	广州高新技术产业开发区科学大道122-124号（B2栋）1818房
联系电话	13503090280 13728083267

## 产品详情

### 新型环保阻燃剂（阻燃粉）

适用于橡胶、塑料制品等阻燃领域，如矿用运输带、胶板、地毯、橡皮衬垫、pvc电线电缆料、电线电缆护套、建筑材料、电子等等，具有阻燃、消烟抗静电等特性。该阻燃剂不同于以往的含卤阻燃剂，无毒无害，不产生二次污染。在燃烧过程中不会产生刺激性卤化氢气体和黑烟，是一种环保型的阻燃剂。用于聚烯烃中加工方便，阻燃效果明显，不迁移。具体特点如下：

- 1、添加了该阻燃剂的阻燃聚烯烃产品密度小，约为1.0g/cm<sup>3</sup>左右，
- 2、与树脂相容性好，机械性能好，特别是冲击性能好；
- 3、耐候性和耐老化性能优异，有利于回收加工；
- 4、耐迁移性优，非常适合于室外产品使用；
- 5、抗静电，绝缘性强，特别适合于电气/电子工业；

6、产品无毒环保，符合绿色环保要求；

技术指标：

含磷量(% )	20
含氮量(% )	24
分解温度( )	250
真实密度(g/cm <sup>3</sup> )	1.7
含水量(% )	0.3
平均粒径(um )	25

包装：25kg袋装、内塑外编。

英文版the english version

flame retardants suitable for flame retardant fields such as rubber, plastic products, such as mining conveyor belt, rubber sheet, carpet, rubber liner, pvc wire and cable materials, wire and cable sheath, building materials, electronics and so on, has the flame retarding and smoke suppression such as antistatic properties. the flame retardant is different from the past contain halogen flame retardant, non-toxic harmless, does not produce secondary pollution. in the combustion process does not produce irritating halolide gases and smoke, is a kind of environmentally friendly flame retardant. used in polyolefin processing is convenient, flame retardant effect is obvious, don't move. specific features below:

- 1, adding the flame retardant flame retardant polyolefin product density is small, about 1.0 g/cm<sup>3</sup>,
- 2, good compatibility with resin, mechanical performance is good, especially good impact resistance;
- 3, excellent weather resistance and aging resistance, is conducive to recycling processing;

4, high mobility, is very suitable for outdoor use products;

5, antistatic, insulation, particularly suitable for use in electrical/electronics industry;

6, product non-toxic environmental protection, in line with the green environmental protection requirements;

technical indicators:

phosphorus content (%) or higher

20

nitrogen content (%) or higher

24

decomposition temperature ( ) or higher

250

real density (g/cm<sup>3</sup>)

1.7

water content (%) or less

0.3

the average particle size (um) or less

25

outside the package with 25 kg, inner plastic bags.

温馨提示：关于付款：1、广东省内支持货到付款；物流/快递可代收货款2、广东省外款到发货3、支持支付宝支付货款关于下单及发货时间：全国地区当天下午14：00前下单，当天发货（物流/快递）关于提供样品：样品免费提供，快递费自付；合作快递公司：顺丰、韵达、全峰，如有其他快递要求请提前联系！

本产品的型号是新型环保阻燃剂，品牌是国产，用途是橡胶阻燃剂，有效物质含量是90（%），产品规格是25KG/包，主要用途是适用于橡胶、塑料制品等，CAS是优级